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از کمپ سرخ
پرسپولیس 10

انصراف تأمین اجتماعی؟
در روزهــای گذشــته بحــث مالکیت 
مشترک دولت بر سرخابی ها در مرکز 
توجه قرار داشت و وزارت ورزش نیز 
اعــام کــرد فراینــد واگذاری باشــگاه 
پرســپولیس در حــال انجــام اســت. 
کنفدراســیون فوتبــال آســیا یازدهم 
فروردیــن را بــه عنــوان آخرین مهلت 
در نظــر گرفتــه اســت. در شــرایطی 
کــه از ســازمان تأمیــن اجتماعــی بــه 
عنــوان خریدار باشــگاه پرســپولیس 
یاد می شد، گفته می شود این مسأله 
منتفــی شــده و ایــن ســازمان نامــه 
درخواســت خــود بــرای خرید ســهام 
پرســپولیس را بــه خاطر وجود موانع 
زیــاد پــس گرفته اســت. البتــه هنوز 
هیــچ چیــز مشــخص نیســت و بایــد 
منتظــر اعــام رســمی وزارت ورزش 
بمانیــم. هیچ بعید نیســت اعتراض 
اســتقالی ها بــه اینکــه چطــور بــرای 
پرســپولیس خریــدار پیــدا شــده اما 
ســهام باشــگاه آنهــا خریــدار نــدارد 
باعــث چنیــن اتفاقــی شــده باشــد و 
بــا ایــن حســاب خطر حــذف از آســیا 

پرسپولیس را تهدید خواهد کرد.

پرسپولیس اسیر مسأله 
پخش تلویزیونی!

تیــم  یــر  مد نــی  ا پیرو فشــین  ا
پرســپولیس اعــام کــرد بــازی مــا 
مقابل نفت و گاز گچساران ساعت 
۸ شــب اســت که دلیل آن پخش 
تلویزیونی است. دوست داشتیم 
زودتر باشد اما تصمیمی است که 
گرفته شده. با توجه به اینکه بازی 
اســتقال مقابل مس رفســنجان 
ساعت 17 شروع می شود به خاطر 
پخش تلویزیونی چنین تصمیمی 
گرفته شده است اما ساعت بازی 
پرســپولیس آنقــدر عجیب اســت 
کــه اگر بازی به وقت های اضافه و 
پنالتی بکشد شاید تا نیمه شب به 
طول بینجامد. این در حالی است 
کــه شــاید می شــد بازی اســتقال 
را ســاعت 15 و ســاعت بــازی 
پرســپولیس را مثــاً 1۸ آغــاز کــرد 
امــا مشــخص نیســت چــرا چنین 

تصمیمی گرفته شده است.
 

لوکادیا به حکم 
فیفا اعتراض کرده

موضــوع جــذب لوکادیــا توســط 
پرسپولیس صحت ندارد و باشگاه 
پرســپولیس اقدامــی بــرای انتقــال 
دوباره این مهاجم هلندی نداشــته 
اســت. رضــا درویــش مدیرعامــل 
یعه  پرســپولیس ضمــن رد شــا
بازگشــت لوکادیــا بــه پرســپولیس 
خبــری جالــب توجــه نیــز در ایــن 
خصــوص می دهــد: نــه، بحثــی در 
این باره نشده است و شایعه است. 
اتفاقــاً ایشــان )لوکادیــا( نســبت به 
رأی صــادره اعتــراض کــرده و آن را 
بــه CAS برده اســت. موضوعی که 
باعث شد تا همین دو روز پیش ما 
اقدام به جوابیه و ارائه مســتنداتی 

به دادگاه CAS داشته باشیم.
 

تعریف سایت ژاپنی 
از شهاب

شــهاب زاهــدی در پایــان نیم فصل 
با پیشــنهاد باشــگاه فوکوکا از »جِی 
لیــگ« ژاپــن مواجه شــد و طی چند 
جلســه بــا مدیــران پرســپولیس 
تصمیــم بــه جدایــی از ایــن تیــم 
گرفــت تــا بــه عنــوان اولیــن بازیکن 
ایرانی راهی لیگ این کشــور شــود.
ســایت »sakanowa« ژاپــن در 
مــورد انتقــال زاهــدی بــه باشــگاه 
فوکوکا نوشت: این بازیکن ۲۸ ساله 
توانایــی بــازی در هــر دو جناح چپ 
و راســت را دارد. او در فصــل جــاری 
برای تیم ســابق خود )پرســپولیس( 
۶ گل بــه ثمــر رســانده و در لیــگ 
قهرمانان آسیا هم توانست یک بار 
دروازه حریفان را باز کند و همچنین 
یک پاس گل هم به نام خود به ثبت 
رساند .انتقال این بازیکن به باشگاه 
فوکوکا می تواند هیجان انگیز باشد 
و راه حضور بازیکنان ایرانی به لیگ 

ژاپن را باز کند.

 zخبر

عیسی آل کثیر

سیستمی علیه مهاجم باکس

در بازی ذوب آهن یک موقعیت جدی داشت که از دست داد. پرسپولیسی ها 
آل کثیــر را بــه عنــوان مهاجــم داخل باکس می شناســند اما با توجه به ســبک 
بازی دو تیم در ســی دقیقه پایانی مدام شــرایطی فراهم می شــد تا ســرخ ها با 
ضدحملات ســریع صاحب موقعیت شــوند که در این موقعیت ها یا عیســی 
مجبور به پاس دادن می شــد و بقیه را در موقعیت گلزنی قرار می داد یا وقتی 

هــم که صاحب توپ نبود کســی بــه او پاس آخر نمی داد.

علی نعمتی

احتمال از دست دادن دربی

مصدومیت شاید برایش گران تمام شود چرا که احتمالاً عبدالکریم حسن 
در بــازی حذفــی بــازی خواهــد کــرد و بــا در نظر گرفتــن چهار اخطاره شــدن 
نعمتــی در لیــگ برتــر و محرومیتش از بازی با فولاد، حســن در آن مســابقه 
هــم بــه میــدان خواهد رفت که اگر مدافع قطــری در این دو بازی خوب کار 
کنــد احتمــال فیکــس شــدنش در دربی هم وجــود دارد و آنــگاه کار نعمتی 

برای بازگشــت به ترکیب اصلی دشــوار خواهد شــد.

مرتضی پورعلی گنجی

چراغ سبز برای تمدید

هفتــه گذشــته رضــا درویــش در مصاحبــه تلویزیونــی خــود اعلام کــرد مدافع 
ملی پوش پرسپولیس به محض بازگشت از سفر قرارداد خود را تمدید خواهد 
کــرد. پورعلی گنجــی بــرای بخشــی از کارهــای درمانــی اش در اصفهــان به ســر 
می برد و بازی با ذوب آهن را هم از نزدیک دید. او در اســتوری اینســتاگرامش 
در واکنش به مســأله تمدید قرارداد نوشــته پرســپولیس تیم قلبه منه. با این 

وجــود به نظر نمی رســد مشــکلی بــرای تمدید قراردادش باشــد.

عاشوری: توانایی بابایی کمتر از عیسی نیست

 مدیریت اوسمار در بحران ها
عیارش را مشخص می کند

محســن عاشــوری هافبک اســبق پرســپولیس که یکی از بهترین بازیســازهای تاریخ فوتبال ایران و تیم پرســپولیس اســت که به گفته بعضی از فوتبالدوســتان قدیمی گلزنانی 
ماننــد فرشــاد پیــوس در ســال هایی کــه عنــوان آقــای گلــی را کســب می کردنــد بــه کمــک بازیکنانــی ماننــد عاشــوری بــود که ایــن عنوان را در کنار شــم گلزنی خودشــان کســب 

می کردنــد. بــه بهانــه مربیگــری تیــم اوســمار و نتایــج خوبــی که این مربی کســب کرده با پیشکســوت پرســپولیس گفــت و گویی را انجــام دادیم.

 در خصوص بازی پرسپولیس 
مقابل ذوب آهن که با برتری 

پرسپولیس همراه شد چه صحبتی 
دارید؟

ایــن بازی را دیدم دیــداری که بازیکنان 
پرســپولیس بــازی تهاجمــی و زیبایــی را 
ارائــه دادنــد و با وجود تفکرات اوســمار 
کــه از کشــوری صاحب فوتبــال به ایران 
آمــده تیم پرســپولیس ســه امتیاز مهم 
را کســب کرد تا از صدر فاصله اش زیاد 
نشــود. درخشــش و کاردانــی اوســمار 
در همیــن مدتــی کــه در پرســپولیس 
مربیگــری کــرده نشــان می دهــد کــه 
یحیــی مربــی بســیار باهوشــی بــوده 
کــه دو ســال از ایــن مربــی برزیلــی در 
کادر فنــی اش و در راس دســتیارانش 
اســتفاده کــرد. مربــی کــه بــه نوعی مغز 
متفکر یحیی هم بود. در حال حاضر در 
فوتبــال روز دنیــا به ســرمربی ها منیجر 
گفته می شــود تا آنها تیمشان را بیشتر 
مدیریت کنند و دســتیاران ســرمربی 
خصوصاً دســتیار اول مــوارد فنی تیم 
را انجــام دهنــد، کاری کــه اوســمار به 
خوبــی در پرســپولیس انجــام داد و 
زمانــی هــم کــه ســرمربی تیــم شــد 
بــه جهــت توانایی و آشــنایی خودش 
خیلــی خــوب تیــم پرســپولیس را در 
زمینــه مســائل فنــی رهبــری کــرد و در 
سه بازی که پرسپولیس با سرمربیگری 
ایــن تیــم برگــزار کــرده بازی هــای خیلی 
خوبــی را ارائــه داده اســت. در بازی اول 
ســرمربیگری اوســمار مقابل تیم اراکی 
هــم اصاً پرســپولیس مســتحق باخت 
نبــود و نمایــش بهتــری ارائــه داد اما باد 
بــه ســمت دروازه پرســپولیس بــود و 
یکــی از هافبک هــای پرســپولیس هــم 
در صحنــه ای کــه تــوپ به بازیکــن اراک 
رسید تا شوت بزند بد عمل کرد و شاید 
بیرانونــد هــم در آن شــرایط تــا حدودی 
محــو بــازی شــده بــود تــا پرســپولیس 
برخــاف روند بــازی گل بخــورد و بازنده 
شــود اما گفتم این مســأله هم چیزی از 
ارزش هــای اوســمار و تیمی که درســت 

کــرده کــم نمی کنــد.
 در خصوص بازی دروازه بان جوان 

پرسپولیس که بعد از مدت ها در 
غیاب بیرانوند بازی کرد چه نظری 

دارید؟
بــه نظــرم بــازی کــردن دروازه بــان جوان 
پرســپولیس توفیــق اجبــاری بــود و 
خیلــی اتفــاق خوبــی بــود کــه از آکادمی 
ی  ل ها خــاف ســا بــر  لیس  پرســپو
قبــل اســتفاده شــد. دروازه بــان جــوان 
پرســپولیس هــم نمایــش خیلــی خوبی 
داشــت و خوشــحال کننــده بــود کــه 
ســرمربی پرســپولیس هــم بــه ایــن 
ســنگربان اعتمــاد کــرد و بــازی داد و 
مــزد اعتمــادش را هــم گرفــت. بــازی 
دادن بــه دروازه بــان دوم بــه عنــوان 
یــک دروازه بــان جــوان تصمیم ســختی 
اســت چــون حتمــاً بایــد گلــر شــما بــه 
دروازه بــان اولتــان نزدیــک باشــد امــا با 
همــه این اوصاف حتماً رفیعی این توان 
را داشــته که اوسمار ترجیح داده از این 
دروازه بــان در ســنگر تیمــش اســتفاده 
کنــد و ایــن مســأله را اتفــاق خوبــی برای 

تیــم می دانــم.
 اما قبول دارید که اعتماد کردن 

برای بازی دادن به دروازه بان 
21 ساله در پرسپولیس تصمیم 

سختی بود؟
زمــان مــا احمدرضــا عابــد زاده بــا 19 
ســال ســن ســنگربان تیــم ملــی بــود. 
ســن دروازه بــان پرســپولیس هــم ســن 
مناســبی اســت بــه همیــن دلیــل اگــر 
اســتعداد داشــته باشــد حتماً می تواند 
بیشــتر بدرخشــد کــه امیــدوارم همیــن 

گونــه هــم باشــد.
 در خصوص بازی پرسپولیس 

در جام حذفی مقابل نفت و 
گاز گچساران چه نظری دارید 

و به نظرتان تیم میهمان مقابل 
پرسپولیس قادر به شگفتی 

نخواهد بود؟
بــه نظــرم این دیدار، بازی با فشــار کمتر 
اســت و در چنیــن بازی هایــی اســت 
کــه مربــی می توانــد بــه بازیکنــان کمتر 
بــازی کــرده اش بــازی بدهــد چــه بســا 
که شــاهد بودیــم در بازی تیــم لیورپول 
در فینــال جــام اتحادیــه کلــوپ بیشــتر 
بــه بازیکنــان جــوان تیمــش بــازی داد و 
قهرمــان هــم شــد و از بازیکنان آکادمی 
خــودش اســتفاده کــرد. در ایــن بیــن 

مــن نمی گویــم کــه 50-۶0 درصــد تیــم 
را تغییــر دهــد امــا شــاید 10 درصــد تیم 
را تغییــر دادن و اســتفاده از بازیکنــان 
جوانتــر تیــم در بــازی جام حذفــی امری 

منطقــی باشــد.
 در رابطه با اعتراض بازیکنان که 
خواستار حق و حقوق خودشان 
هستند چه نظری دارید و فکر 

نمی کنید مدیریت باید در پرداخت 
بازیکنان بهتر عمل کند؟

در اینکــه حــق و حقــوق بازیکنــان بایــد 
بــه موقــع پرداخــت شــود کســی شــکی 
ندارد اما در شــرایطی که تیم در مقطع 
حســاس نقــل و انتقــالات قــرار داشــت 
حتمــاً مدیریــت اولویــت را در جــذب 
بازیکنــان گذاشــته تــا بعــد از اینکــه 
بازیکنــان مدنظــرش را جــذب کــرد پول 
بازیکنانــش را هــم بپــردازد کــه به نظرم 
سیاســت و اقــدام منطقــی بوده اســت.

 فکر نمی کنید با رفتن شهاب 
بضاعت تیم در خط حمله کم 
شده و آیا اوسمار می تواند به 

ابوالفضل بابایی اطمینان کرده و 
در خط حمله بازی بدهد؟

نــان بــادران  ز تیــم جوا یــی را ا با با
می شناســم. اگــر یادتــان باشــد قبــل از 
حضور یاســین ســلمانی در مصاحبه ام 
به شــما گفتم که یاســین بازیکن خیلی 
خوبی اســت و دیدید که چقدر توانا بود 
اما شــاید آن مصدومیــت بد اجازه نداد 
او تمام توانایی هایش را در پرسپولیس 
نشان دهد. از بابایی هم شناخت کافی 
دارم بــه همیــن دلیــل در رابطــه بــا ایــن 
بازیکن می گویم که او سرعت خوبی در 
حرکت با توپ دارد و چهارچوب را خوب 
می شناسد به همین دلیل هم به نظرم 
بابایــی خیلی خوب بازی می کند و حتماً 
می توانــد در پرســپولیس موفــق باشــد. 
در تیــم بــادران کــه بــودم از او اســتفاده 
کــردم امــا در زمــان مربیگــری فرهــاد 
کاظمــی ایــن بازیکــن کمتــر اســتفاده 
می شــد. مــن در لیــگ یک زمانــی که به 
خیبــر هــم رفتــم خیلــی منتظــر حضــور 
بابایــی بــودم چــون می دانســتم کــه 
بازیکن خیلی خوبی اســت و قادر است 
خواســته مــرا در خــط حمله مهیا ســازد 
امــا ایــن بازیکن به فجرسپاســی رفت و 
خــودش را ســرباز کرد تــا دوران خدمت 

خــودش را در ایــن تیم بگذراند. عیســی 
مهاجــم خــوب و باتجربــه ای محســوب 
می شــود اما اگر بــه بابایی هم اطمینان 
داده شود چیزی کمتر از عیسی ندارد و 

فاکتورهــای بســیار خوبــی دارد.
 در رابطه با ادامه راه اوسمار 
و تکرار قهرمانی به این مربی 

خوشبین هستید؟
پرســپولیس همیشــه جــای بازیکنــان و 
مربیــان بــزرگ بوده اســت. ثبــات مربی 
هــم بســتگی بــه توانایــی فنــی مربــی 
دارد کــه از ایــن حیــث مربــی برزیلــی 
پرســپولیس در حــد خــوب و بالایــی 
اســت اما در رابطه با ثبات در موفقیت 
یــک مربــی در تیــم بــزرگ باید دیــد این 
مربی چقدر می تواند در شرایط بحرانی 
تیمــش را مدیریــت کند و آنجاســت که 
عیــار یــک مربــی بــه خوبــی مشــخص 

می شــود.
 در روش 1-3-2-4 که روش مورد 

علاقه اوسمار است به عنوان 
هافبک اسبق و کسی که به عنوان 
مربی هم در پرسپولیس کار کرده 
چه چیدمانی را در خط میانی برای 

پرسپولیس بهترین می دانید؟
روشــی کــه مربــی پرســپولیس از آن 
اســتفاده می کند بیشــتر در زمان دفاع 
اســت اما زمانی که دو هافبک تهاجمی 
داشته باشــید بهتر می توانید تیمتان را 
در محوطــه جریمــه حریف قــرار دهید.

 با حضور خدابنده لو می توان 
استفاده از دو هافبک تهاجمی را 

در پرسپولیس اجرا کرد؟
ایــن بــه نظرســرمربی بســتگی دارد کــه 
بخواهد از دو هافبک میانی و تهاجمی و 
پشت سرشان هافبک دفاعی استفاده 
کنــد یــا بــه طــور کلــی از یــک هافبــک 

تهاجمــی و یــک هافبــک دفاعی.
 بعضی از کارشناسان معتقدند که 

پرسپولیس باید یک مهاجم سرزن 
خوب هم به خدمت بگیرد تا توان 

این تیم در خط حمله به شکل 
خوبی در آید.

بــه نظــرم اجبــاری در ایــن زمینــه وجــود 
نــدارد که باید حتماً یک مهاجم ســرزن 
برای پرســپولیس جذب شــود اما شاید 
بــرای جــور شــدن تیــم حضــور بازیکنــی 

ســرزن بتوانــد تیــم را کامــل کند.

ناصر قراگزلو
روزنامه نگار

 zنقل قول

حمیــد درخشــان در واکنــش بــه ایــن 
موضــوع کــه پــس از انتخاب اوســمار 
انتقــادات زیــادی از او می شــد امــا 
اکنــون ایــن مربــی نتایــج خوبــی را 
بــه دســت آورده اســت، گفــت: مــا 
همیشــه عــادت داریــم قبــل از اینکه 
کســی کار کند هجمه ایجاد می شود. 
متأســفانه شناخت کافی وجود ندارد 
و بایــد صبــوری کننــد و ببیننــد نتیجه 

کار چــه می شــود. معمــولاً افــراد را 
در نیم فصــل و آخــر فصــل ارزیابــی 
می کننــد. بعــد از یــک یا دو بــازی قرار 
نیســت معجــزه ای صــورت بگیــرد و 

بایــد بــه او فرصــت بدهیــم.
مــه  ا د ا پرســپولیس  پیشکســوت 
داد: عملکــرد پرســپولیس مقابــل 
ذوب آهــن خیلــی خــوب بــود. تیــم 
فرصت هــای زیــادی خلــق کــرد کــه 

جــای امیــدواری دارد. وقتــی یــک 
تیمــی فرصــت خلق می کنــد مطمئناً 
در بازی بعد می تواند از آنها اســتفاده 
کنــد. ذوب آهن تیم بســیار خوبی بود 
و بــه نظــرم ســه امتیــاز حائــز اهمیت 
بــه دســت آمد تا تیــم در کــورس قرار 

بگیــرد.
درخشــان در مــورد عملکرد بازیکنان 
جملــه  ز  ا لیس  ســپو پر یــد  جد

عبدالکریــم حســن و اورونــوف هــم 
گفــت: بــه نظــر مــن بایــد یکــی، دو 
هفتــه دیگــر آنهــا را ببینیم امــا در کل 
اعتقــاد دارم این بازیکنــان می توانند 
بــه پرســپولیس کمک کننــد. حداقل 
مثــل باهویــی نیســتند. باهویــی تنها 

چیــزی کــه بلــد نبــود، فوتبــال بــود!
او در پایــان دربــاره شکســت های 
متوالــی ســپاهان و دور شــدن ایــن 

تیــم از کــورس قهرمانــی گفــت: مــن 
ز  مطمئنــم ســپاهان بــه لیــگ بــا
می گــردد، چــرا کــه تیم بزرگی اســت. 
الان در بحــران قــرار گرفتــه و فشــار 
جام باشــگاه ها روی این تیم بوده که 
خیلی تأثیرگذار اســت. بــه نظرم باید 
اعضــای کادر فنــی ایــن تیــم یــک ذره 
در تیم شــان بازبینی کنند اما یقیناً به 

شــرایط آرمانــی بازمی گردنــد.

درخشان: خوشبختانه بازیکنان جدید شبیه باهویی نیستند


